
Zápis č. 7/2022-2023 ze zasedání studentské rady konaného 2. 2. 2023 
 
Zasedání vedl: předseda Štěpán Bačinský 
Přítomni: zástupci tříd a Dagmar Dvořáková 
Nepřítomni: zástupci 4. A, 1. A a kvarty 
 
Zápis: 

 

 Předseda vyzdvihl povedený turnaj v badmintonu, který se nesl ve velmi 
pohodové atmosféře. Dalšími turnaji letošního roku bude basketbal 8. 3. a 
futsal, který se bude konat v červnu. 

 Valentýnskou poštu dostala na starost třída 2. A. 

 Studenti byli informováni o nových popelnicích na hliníkové obaly, které jsou 
velice energeticky náročné na výrobu a jejich recyklace je důležitá. Zástupci 
studentů byli požádáni o rozšíření této informace ve třídách. 

 Aktuálně probíhá výběr nového vybavení do školní posilovny v gesci 
p. prof. Šťastného. 

 Studentská rada byla informována pí. prof. Loučkovou o možnosti organizovat 
akademii na konci školního roku a zařídí průzkum zájmu mezi studenty. 

 Předseda zhodnotil výsledky dotazníku o fungování Studentské rady. Ohlasy 
byly vesměs velice pozitivní. 

 Zástupci tříd byli požádáni o informování svých spolužáků a třídních učitelů 
o chodu studentské rady a průběhu jejího jednání. 

 V budoucnosti se chystá nástěnka s informacemi o studentské radě a 
s vyvěšením ztrát a nálezů. 

 Na instagramu SR byl zveřejněn dotazník, jehož prostřednictvím mohou 
studenti podávat své návrhy. 

 V plánu je aktualizace oddílu SR na školním webu. 

 Vedení SR vytvořilo sdílený kalendář, ve kterém budou zveřejněny aktuální 
akce. 

 Studenty bylo poukázáno na netěsnící dveře na terasy, předseda tento podnět 
předal vedení školy. 

 Vedení SR zjistí možnost umístění mikrovlnné trouby pro potřeby studentů. 

 Bývalí účastníci programu Erasmus si pod záštitou Studentské rady připraví 
seminář o tomto programu. 

 

Zapsal: Jakub Jahoda 


